
 Referat  fra  møte  i  styret  for  Sandnes  Idrettsråd  
 Dato:  24.08.2023  kl.  19.30  –  21.30 
 Hvor:  Austråtthallen 
   
 Til  stede:  Paul  Hetland,  Siv  Janne  Aarrestad,  Pål  Thornes,  Trond  Vervik,  Tonje  Soltvedt  og 
 Veslemøy  Rangen. 
 Forfall:  Sølvi  Rabben,  Hilde  Thorsen  Moss,  og  Vilde  Klaussen. 

 Dessuten  møtte:  Odd  Willy  Støve  fra  Sandnes  kommune  og  daglig  leder  Kåre  Strand. 
 Møtet  ble  ledet  av  Paul  Hetland. 

 Sak  
 nr.  

 Behandlet   Ansvarlig 

 44/23   Rapport  fra  arbeidsgruppene 
 Folkepulsen 
 Siv  Janne,  Tonje  og  Kåre  orienterte.  Har  vært  en  del  initiativ  i  det 
 siste,  og  årets  bevilgning  er  brukt.  Det  er  noe  overførte  midler 
 disposisjon  til  gode  tiltak. 

 Treningstider 
 Intet  nytt  siden  sist. 

 Politisk  kontakt 
 Uformell  kontakt  under  Blink-festivalen,  og  møte  med 
 førstekandidatene  22.08.  Tema  der  var  anlegg  og  utenforskap. 

 Reklameavtaler  på  kommunale  anlegg 
 Intet  nytt.  Pål  tar  kontakt  med  Sandnes  tennisklubb  for  å  sjekke  deres 
 henvendelse. 

   

 Pål 

 45/23    Fordeling  av  LAM-midler 

 Prinsippene  for  fordeling  er  vedtatt  på  årsmøtet.  Det  foreligger  5 
 søknader  til  behandling.  Styret  fattet  følgende  vedtak: 

 a.  Styret  behandlet  søknadene  slik: 
 1.  Søknad  fra  Sandnes  cricketklubb  imøtekommes  med  et 

 tilskudd  på  kr.  20 000.  Det  er  et  ønske  at  denne  klubben  blir 
 mer  synlig  også  for  andre  enn  de  som  allerede  er  tilknyttet 
 klubben. 

 2.  Søknad  fra  Sandved  turn  imøtekommes  med  et  tilskudd  på  kr. 
 20 000,-.  Styret  ser  positivt  på  at  det  stertes  opp  med  en  ny 
 aktivitet  som  ikke  tilbys  av  andre  klubber  i  sandnes. 

 3.  Søknad  fra  Sviland  BMX  imøtekommes  med  et  tilskudd  på 
 kr.  10 000,-. 



 4.  Søknad  fra  Sandnes  tennisklubb  imøtekommes  ikke.  Tiltaket 
 det  søkes  om  er  gjennomført  i  sommer,  og  oppfattes  som  et 
 vanlig  sommertilbud  som  gis  i  mange  klubber. 

 5.  Søknad  fra  Hommersåk  IBK  (åpent  tilbud  fredagskvelder) 
 imøtekommes  med  et  tilskudd  på  kr.  15 000,-. 

 b.  Tilskuddene  utbetales  sammen  med  resten  av  LAM-midlene 
 direkte  fra  NIF. 

 c.  Daglig  leder  foretar  den  øvrige  fordelingen  basert  på  årsmøtets 
 vedtak  og  melder  dette  til  NIF  for  utbetaling. 

 Kåre 

 46/23  Status  idrettspatruljen 
 Veslemøy  orienterte.  Kontakt  er  etablert,  og  aktiviteten  starter  opp 
 når  skolene  er  godt  i  gang  med  skoleåret. 

 47/23  Bedret  adgang  i  Giskehallen 
 Sak  meldt  inn  av  Hilde. 
 Behandlingen  ble  litt  forsiktig  siden  Hilde  ikke  var  tilstede,  men 
 idrettsrådet  vil  ta  initiativ  til  et  møte  med  Sandnes  håndball  for  å 
 diskutere  saken. 

 Paul/Kåre 

 48/23  Studietur  til  høsten 
 Program  for  oppholdet  i  Ålborg  foreligger,  og  flybilletter  er  bestilt. 
 4  fra  styret  +  daglig  leder  deltar.  Ser  spennende  ut. 

 49/23  Anleggsseminar  og  idrettsrådsseminar  –  deltakelse 
 Fylkeskommunen/RIK  planlegger  anleggsseminar  25.  og  26. 
 september.  Rik  planlegger  Idrettsrådskonferanse  28.  og  29.  oktober 
 på  Sand. 
 Deltakelse  avklares  når  program  foreligger. 

 50/23  Ny  nettside  –  status 
 Veslemøy  orienterte. 
 Godt  håp  om  at  den  nye  nettsiden  blir  publisert  i  månedsskiftet 
 august/september. 

 51/23  Nytt  fra  kommunen 
 Odd  Willy  orienterte. 

 a.  Nytt  kunstgress  lagt  på  Ganddal,  og  entreprenør  er  i  gang  på 
 Austrått.  En  ballbinge  ved  Østerhus  arena  får  nytt  kunstgress 
 i  samme  omgang. 



 b.  Driftstilskudd  fra  kommunen  utbetales  nå. 

 c.  Arbeid  med  regulering  av  nytt  areal  på  Iglemyr  startes  opp. 

 d.  Forslag  til  idrettsanleggsplan  kan  presenteres  for  styret  i 
 oktober. 

 e.  Det  kan  bli  en  vennskapsavtale  med  Ukrainsk  kommune 
 (Bodsja),  og  da  vil  idretten  bli  involvert  når  det  kommer 
 besøk  fra  Ukraina. 

 52/43  Eventuelt 
 Styret  ønsker  at  et  av  styremøtene  i  høst  avholdes  i  Figgjohallen. 

 Referent:  Kåre 


